
Suhosen ja Aittakallion eriävä mielipide sivistyslautakunnan päätökseen 25.1.2024 

1 § Klaukkalan minipalveluverkkoon liittyvän hankesuunnitelman hyväksyminen 

 

”Jätän Minna Aittakallion kanssa oheisen eriävän mielipiteen 1 §:ään 

 

Emme ole valmiita puoltamaan Klaukkalan koulun tontin oppilasmäärän merkittävää kasvattamista 
ennen kuin aluetta koskeva liikenneselvitys on valmistunut. Ennen, kuin tehdään päätöksiä 
merkittävästi kunnan yleistä linjaa suurempien koulujen rakentamisesta, tulee selvittää, mikä olisi 
pienempiä yksikköjä sisältävien vaihtoehtojen toteuttamiskustannus. 

 

Lisäksi erillisiä kouluja koskeva vaihtoehto 3 johtaisi todennäköisesti siihen, että jatkossa kaikkien 
Klaukkalan alueen alakoulujen oppilaat eivät pääsisi samassa koulussa olevan ikäluokan kanssa 
samaan yläkouluun, vaan heitä voitaisiin ohjata samasta alakoulusta useaan eri yläkouluun. Tämä 
johtuu siitä, että vaihtoehdossa osa nykyisen Syrjälän koulun alueen oppilaista ohjattaisiin jatkossa 
Klaukkalan alakouluun ja siitä edelleen uuteen yläkouluun, mikä taas vähentää Isoniitun yläkoulun 
oppilasmäärää. Lisäksi tässä vaihtoehdossa Syrjälässä asuvien oppilaiden koulumatka vaikeutuisi 
huomattavasti. 

 

Otto Suhonen” 

 


